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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, technológiai és ipari miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hazudott az államtitkár a mecseki uránbányáról?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

K/98.  számon  írásbeli  kérdéssel  fordultam  Önhöz,  amelyben  a  Pécsre  tervezett  mecseki
uránbányával kapcsolatban tettem fel kérdéseimet. A kérdéseimre adott válaszában Koncz Zsófia
államtitkár asszony arról tájékoztatott, hogy a mecseki uránbányához kapcsolódó folyamatban lévő
bányafelügyeleti eljárás jelenleg nincs.

Azóta  megismerhetővé  vált  a  Baranya  Megyei  Kormányhivatal  Környezetvédelmi,
Természetvédelmi  és  Hulladékgazdálkodási  Főosztály  Környezetvédelmi  Osztálya  által  jegyzett
hivatalos dokumentum, amely egyértelműen cáfolja az államtitkár állítását.

Ebben  a  nevezett  dokumentumban  ugyanis  a  Kormányhivatal  leírása  szerint  a  Magyar  Urán
Resources  Kft.  az  általa  tervezett  uránbányászati  tevékenységre  vonatkozó  előzetes  vizsgálati
eljárás iránt kérelmet nyújtott be a Környezetvédelmi és Természetvédelmi Hatósághoz.

A  szóban  forgó  dokumentumban  leírtak  tehát  egyértelműen  bizonyítják,  hogy  Koncz  Zsófia
államtitkár a részemre megküldött korábbi válaszában valótlant állított.

Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• Hogyan fordulhat az elő, hogy egy ilyen súlyú kérdésben a válaszadásra kijelölt államtitkár 
valótlan információkról ad tájékoztatást, elhallgat folyamatban lévő eljárásokkal kapcsolatos
információkat?

• Pécs Megyei Jogú Város önkormányzata korábban egy tiltakozó határozatban tette 
egyértelművé, hogy – egyetértve a lakosság tiltakozásával – nem támogatja sem a Bodára 
tervezett nukleáris hulladéktároló megépítését, sem egy esetleges uránbánya megnyitását. A 
helyiek véleményének megkérdezésére Orbán Viktor személyes látogatása során ígéretet is 



 
tett. Miért nem veszi figyelembe a kormány Pécs városa és a pécsi polgárok tiltakozását? 
Miért nem tartják magukat a miniszterelnök korábbi ígéretéhez?

 

Válaszát előre is köszönöm!

üdvözlettel,
 Dr. Keresztes László Lóránt
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